
Protokół Nr 10/V/2015 

z posiedzenia X sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 29 października 2015 roku 

Proponowany porządek obrad : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –  

       informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Informacja o wynikach egzaminów maturalnych w 2015 roku. 

   7 Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie  

      oświadczeń majątkowych za 2014 rok radnych Powiatu Tarnobrzeskiego. 

   8. Informacja Starosty Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za  

       2014 rok Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Kierowników  

       jednostek organizacyjnych Powiatu oraz osób wydających decyzje administracyjne  

       w imieniu Starosty. 

   9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) Powiatowy Program Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych,  

 b) Powiatowy Program Przeciwdziałania Przemocy W Rodzinie, 

  c) Powiatowy Program Pomocy Dziecku i Rodzinie, 

  d) Powiatowy Program Rozwoju Pieczy Zastępczej, 

 e) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki  

     Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez  

     Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2015 na realizację  

     zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

 f) uchylenia uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

 g) zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych na podbudowie  

                zasadniczej szkoły zawodowej wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Por. J. Sarny   

                w Gorzycach.  

h) udzielenia pomocy finansowej dla gminy Baranów Sandomierski,  

i) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2016 zadania pn.  

    „Przebudowa drogi  powiatowej Nr 1127R – ulica Kościuszki w Nowej Dębie  

     w km 1 + 030 – do 1 + 584” 

  j) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok. 
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10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 11. Zamknięcie obrad sesji.     

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 15 radnych – 1 nieobecny usprawiedliwiony, drugi – 

Starosta Paweł Bartoszek przybędzie podczas obrad, gdyż uczestniczy w spotkaniu w 

Gorzycach.  ( Lista obecności w załączenia - zał. nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do 

proponowanego porządku obrad. 

Poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez Zarząd zmianie porządku obrad 

poprzez dodanie do punktu 9 ppkt „j” projektu uchwały dodatku :  „zmiany budżetu Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2015 rok  z autopoprawką”. ( Zał. Nr 2 ). 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 15 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni.. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dziewiątej sesji-został przyjęty jednogłośnie i podpisany-15 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 3 ). 

Zgodnie z sugestią radnego Jacka Rożka wręczono wszystkim radnym pisemna informację o 

działalności Zarządu Powiatu i Starostwa w okresie między sesjami. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Pierwszy o głos poprosił  radny Marek OŻGA który zgłosił, że droga na odcinku Grębów – 

Stany na odcinku 360  - 4 km zapada się po lewej stronie. Przyczyną zapadania może być  
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działanie bobrów oraz to że pod drogą są korzenie drzew, które gniją jak również tą drogą 

przejeżdżają ciężkie samochody. 

Zawnioskował aby tym tematem zajął się jak najszybciej Zarząd Dróg i poprosił aby na 

wizytacje tego miejsca udał się z nim Starosta.  

Drugi problemem jaki zgłosił radny OŻGA jest zalewanie chodnika w miejscowości KRAWCE. 

Na dowód wręczył radnym zdjęcia odcinka zalanego chodnika. Jest to chodnik dojścia dzieci do 

szkoły. Podobnie dzieje się na odcinku drogi Wydrza – Stale gdzie droga jest ciągle zalewana. 

Kolejnym mówcą był radny Rękas, który poruszył sprawę opóźnienia remontu mostu w ciągu 

drogi Żupawa – Stale, który utrudnia życie mieszkańcom tych miejscowości. 

Prosił o wyjaśnienie skąd to opóźnienie? 

Brak zastępczej przeprawy przez rzekę, a ta która jest nie spełnia żadnych wymogów i jest 

niebezpieczna –pourywane spojlery. 

Źle zdaniem radnego zaprojektowano, zjazdy na posesje z tej drogi są za wysokie ok 12 – 15 cm. 

Odcinek drogi Trześń – Grębów jest niszczony ( jest za wąska ) przez ciężki sprzęt głownie 

pobocza są niszczone. Zwrócił się z apelem aby podjąć działania aby samochody ciężkie nie 

jeździły tą drogą – postawić znaki ograniczające oraz wzmóc patrole policyjne. 

Istnieje podejrzenie że przeładowane samochody jeżdżą nocą w kierunku Stalowej Woli mijając 

główne drogi. 

Z kolei radny ROŻEK zgłosił interpelację w sprawie odwodnienia odcinka drogi i chodnika  

w okolicach szkoły w Ślęzakach – według radnego odwodnienie zostało źle zlokalizowane. 

Radna RUSIN zgłosiła sprawę remontu drogi w Woli Baranowskiej na ulicy Wschodniej nie 

dokończono naprawy nawierzchni ( pęknięcie ). 

Na część zgłoszonych interpelacji radnych odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof PITRA. 

Do udzielonej odpowiedzi nie wniesiono uwag. 

 

Ad 6). 

Informacja o wynikach egzaminów maturalnych w 2015 roku. 

Działając na podstawie  art. 5 a ust. 4 ustawy o systemie oświaty (Dz. U.  z 2004, Nr 256, poz. 

2572 ze zm.), który stanowi: „Organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego,  

w terminie do dnia 31 października, przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu 

terytorialnego informację o stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok 

szkolny, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów, o których mowa w art. 9 ust. 1 pkt 1, 2 i 3 

lit. b-d, w szkołach tych typów, których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki 

samorządu terytorialnego” Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego przedstawia wyniki matur  
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i egzaminów zawodowych szkół prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski w roku szkolnym 

2014/2015. 

I tak z materiałami na sesję oraz pocztą mailowa została radnym wysłana  informacja  

o wynikach egzaminów maturalnych w 2015 roku. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi  

i pytania do przesłanego materiału.? 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad 7 ). 

Informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2014 rok radnych powiatu 

przedstawił Przewodniczący Rady. ( Zał. Nr 4 ). 

Po wystąpieniu Przewodniczącego uwag i pytań nie wniesiono. 

 

Ad 8 ).  

Kolejną informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2014 rok Członków 

Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Kierowników jednostek organizacyjnych 

Powiatu, oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty przedstawił pod 

nieobecność Starosty Pawła Bartoszka Wicestarosta Krzysztof PITRA. 

Po wystąpieniu Wicestarosty uwag i pytań nie wniesiono. 

 

Ad 9 ). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) Powiatowy Program Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych,  

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała Pani Ewa KĘDZIERSKA – Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu. Na sale przybył Starosta Paweł 

BARTOSZEK – stan radnych 16. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

b) Powiatowy Program Przeciwdziałania Przemocy W Rodzinie, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznała radnych również Pani Ewa KĘDZIERSKA – 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu.  

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 
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  c) Powiatowy Program Pomocy Dziecku i Rodzinie, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznała radnych również Pani Ewa KĘDZIERSKA – 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu.  

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

  d) Powiatowy Program Rozwoju Pieczy Zastępczej, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznała radnych również Pani Ewa KĘDZIERSKA – 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu.  

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki    

    Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez  

     Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2015 na realizację  

     zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznała radnych również Pani Ewa KĘDZIERSKA – 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu.  

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 f) uchylenia uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

g) zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych na podbudowie     

    zasadniczej szkoły zawodowej wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Por. J. Sarny   

     w Gorzycach. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz BŁASIAK 

Po wystąpieniu Sekretarza Powiatu pytanie zadał radny Jacek ROZEK , który zapytał czy w 

związku z zamiarem likwidacji nie zaistnieje konieczność reorganizacji sieci szkół w Powiecie? 

I czy nauczyciele odchodzący na emeryturę dostaną dziewięciomiesięczne odprawy? 

Czy nie pociągnie skutków finansowych dla Powiatu? – odprawy. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Anna ZIEMIŃSKA z Referatu Oświaty, Zdrowia, Spraw 
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Społecznych i Promocji. 

Wyjaśniła, ona, że jest to reorganizacja sieci szkół Powiatu. Dzieje się to z mocy prawa 

podkreśliła, gdyż w systemie oświaty nie ma tego typu szkoły. 

Opinię pozytywną przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Krystyna 

KOZIEJA. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych , 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD 

GŁOSU”. 

h) udzielenia pomocy finansowej dla gminy Baranów Sandomierski,  

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz BŁASIAK. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

Po głosowaniu radny Jacek ROŻEK podziękował za podjęcie tej uchwały. 

i) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2016 zadania pn. 

„Przebudowa drogi  powiatowej Nr 1127R – ulica Kościuszki w Nowej Dębie w km 

1 + 030 – do 1 + 584” 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz BŁASIAK 

Po wystąpieniu Sekretarza Powiatu o głos poprosił radny Tadeusz RĘKAS, który przedstawił 

swoje obawy czy aby nie jest to wyzwanie ponad miarę dla Powiatu – czy Powiat na to stać? 

Stwierdził, że za te pieniądze w innych warunkach można zrobić 3 – 4 km dróg  a jest to odcinek 

ok. 500 m. Może by znaleźć sponsorów głownie korzystających z tych dróg użytkownikami 

strefy w Nowej Dębie.  

Wyjaśnieni wstępnego udzielił Starosta BARTOSZEK. Stan drogi jest taki jaki jest i wymaga na 

pewno remontu. Będzie to realizowane etapami takimi na ile nas będzie stać. Burmistrz 

zadeklarował swoją pomoc. 

Radny SUDOŁ stwierdził, że jest bardzo zdziwiony postawą radnego Rękasa, gdyż jest to droga 

priorytetowa. Według informacji Jerzego Sudoła jaką posiada dodatkowego inwestora nie 

pozyskamy.  

Również radny Wojciech GRUSZKA stwierdził, że jest zaszokowany wypowiedzą radnego 

RĘKASA, który kwestionuje remont strategicznej jedynej drogi do strefy, która powinna być 

wizytówką.  

Starosta BARTOSZEK wystąpił w obronie radnego RĘKASA, gdyż inwestycja ta jest 

najpotężniejsza i słuszne zapewne są obawy radnego Rękasa. 

Radny Rękas odpowiadając, że działanie takie zablokuje inwestycje dla wszystkich gmin 

Powiatu nawet do końca kadencji. Użytkownicy tej drogi płacą przecież podatki za użytkowanie. 
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Z kolei radny ROŻEK wyjaśnia, że uchwała ta tyczy tylko jednej rzeczy – konkretnego odcinka 

drogi na kwotę 300.000 zł a z zewnątrz dostaniemy 700.000 zł więc o co chodzi spytał ? 

I tylko na tym powinniśmy się skupić i przegłosować tą uchwałę. 

Radny GRUSZKA pozytywnie ustosunkował się do wypowiedzi radnego ROŻKA. 

Kończąc radny RĘKAS stwierdził, ze o ile tyczy to tylko tego co zawarte w projekcie uchwały 

to jest również „ZA”. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

j) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok z autopoprawką. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

Pełniąca obowiązki Dyrektora ZS Nr 1 w Nowej Dębie Pani Iwona STROJEK podziękowała za 

środki na remont Sali gimnastycznej. 

 

Ad 10 ). 

W sprawach  bieżących i wolnych wnioskach radna Krystyna RUSIN chciała wnieść projekty  

i wnioski  do budżetu na 2016 rok. Skarbnik poinformował panią radną, że termin zgłaszania 

upłynął dnia 20 października. 

Kolejnym wnioskiem była sprawa nadmiernej populacji lisów na terenie miejscowości Skopanie.  

Odpowiedzi na powyższe wnioski zostaną udzielone. 

Wiceburmistrz Baranowa Sandomierskiego Marek BARSZCZ podziękował radzie za podjęcie 

uchwały o udzielenie pomocy finansowej dla gminy. 

 

Ad 11 ). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady X Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 


